
 
 

 

 

Notulen Klankbordgroep Structuurvisie Petten 

Datum 

Tijdstip 

Locatie 

Aanwezig namens kbg 

 

Aanwezig namens gemeente 

Afwezig 

Gast(en) 

Notulist 

 21 januari 2021  

 16.00-17.00 uur 

 Via Teams 

 Irene Ligthart, Mike Schouten, Laurens Lieshout, Hans Haenen,  

 Anne Kossen en Sijbrand Spannenburg 

 Steven Lehman, Maaik Kruijer en Muriel van Nieuwenhuijzen 

 Jan Dekker, Ruud Maarschall en Guido Schipper 

 

 Muriel van Nieuwenhuijzen 

 

AP: Onderwerp: 

1. Opening en mededelingen; 

Steven heet iedereen welkom en opent de vergadering. Hij heeft een mededeling; Wethouder 

Beemsterboer wil graag met de dorpsraad om tafel, een afspraak hiervoor volgt z.s.m. Steven 

bespreekt met de wethouder of hij ook de kbg aan wil laten sluiten.  

Anne geeft aan dat hij regelmatig vragen krijgt over het activiteitenstrand. Daar wordt nu een 

paviljoen gepland, wat zou betekenen dat er geen ruimte meer is om te sporten. Ook is het zand daar 

heel zacht en ontstaan er gevaarlijke situaties met het te water laten van boten. Anne vraagt Steven 

om hier een keer serieus naar te kijken samen. Steven antwoordt dat hij op de hoogte is en dat de 

strandbeheerders op de hoogte zijn. Het probleem van een te smal en te zacht strand speelt ook bij 

de BUCH gemeentes. Er slaat te veel zand af. RWS moet een bepaalde strandbreedte garanderen 

gezien vanaf de duinvoet, maar de duin wordt steeds groter dus valt de strandbreedte nog steeds 

binnen de marge. Steven vindt het goed dat Anne het noemt. Dit is een belangrijk punt. Steven stelt 

voor om dit ook te bespreken als wethouder Beemsterboer aansluit. Laurens noemt als oplossing voor 

het te water laten van de bootjes dat dit misschien beter weer aan de noordkant van het strand kan 

plaatsvinden. 

2. Terugkoppeling werkzaamheden openbaar gebied (Maaik); 

1. Er is gestart met de renovatie van de duintjes door Vermaire, de aannemer die het ooit heeft 

aangelegd. Eind december zijn alle bewoners geïnformeerd. Binnen een paar weken moet het 

karwei zijn afgerond. Volgende week wordt gestart met de helmplant. Ook de noodzakelijke 

inboet van de strandopgangen wordt dan opgepakt. 

2. ProGroen start de aanpassing van de berm aan de Spreeuwendijk ter hoogte van het 

Nevenpad. De bewoners daar zijn geïnformeerd. 

3. Volgende week besluit het college over de aanleg van het pad van de Noorderhazedwarsdijk 

naar de Spreeuwendijk. Daarna ligt het 6 weken ter inzage. Eind februari zou hier nog mee 

gestart kunnen worden zodat ook de noodzakelijke helm daar geplant kan worden. Maaik 

stuurt het definitieve plan naar de kbg. 

4. Maaik is bezig met het bebordingsplan, er zijn offertes aangevraagd, de locatie wordt met 

HHNK besproken en het streven is om de borden in het voorjaar te plaatsen. 

5. De verbindingsroute naar het strand, het ontmoetingsplein en de kruising worden in werking 

gezet in samenwerking met SBB en Corfwater. Dit gaat helaas niet meer lukken voor de zomer. 

3. Korte terugkoppeling bestemmingsplannen (Steven);  

1. BP kustzone: hier zijn beroepen tegen ingediend, een aantal is door de rechtbank ontvangen. 

Ook is er een voorlopige voorziening ingediend en weer ingetrokken. Het kan 1 tot 2 jaar duren 

voordat daar uitspraak over wordt gedaan. 



2. BP Korfwater voor het recreatiepark: De gemeente is nu in wettelijk vooroverleg met 

Staatsbosbeheer, provincie en RWS. De verwachting is dat het bestemmingsplan 1 maart ter 

inzage wordt gelegd. Staatsbosbeheer start met het opknappen van de paden. 

3. BP Hotel Corfwater: Dit ligt nu ter interne controle en wordt op 1 februari afgerond. Het streven 

is om half maart het officiële overleg in te gaan en het bestemmingsplan medio juni dit jaar ter 

inzage te leggen. Met Mike (Schouten) wordt besproken hoe de communicatie hierover wordt 

opgezet.  

4. Rondvraag en sluiting; 

Hans meldt dat er krantenartikelen over het HHNK terrein verschenen zijn, waaruit blijkt dat niemand op 

de hoogte is van wat daar komt en wie het gekocht heeft. Volgens Steven klopt er niets van wat er in 

de krant stond. Hans vraagt of dat gebied niet in de structuurvisie moet worden meegenomen. 

Volgens hem wil de kbg hier graag over meepraten. Steven antwoordt dat er een overleg met 

wethouder Beemsterboer en de dorpsraad en de kbg wordt ingepland waarin dit genoemd kan 

worden.  

Laurens zegt dat het gebied nu van HHNK is en dat er randvoorwaarden zijn om de bestemming van 

het gebied van industrie naar recreatie om te zetten. Als dat niet gebeurt, kun je hier weinig mee, zegt 

hij. Steven antwoordt dat er kaders zijn opgesteld maar dat de raad hier uiteindelijk met het 

bestemmingsplan een besluit over moet nemen. Mike vraagt of daar ook woningbouw zou kunnen 

komen. Steven geeft aan dat hij dit aan wethouder Beemsterboer zal voorleggen. 

Hans wil graag samen met de kbg kijken naar hoe het straks kan functioneren.  

 

Steven bedankt iedereen en sluit de vergadering. 

 

 

 

 

 


